

HARRY LEGS

a film by • un film de
ANDREA DORFMAN





Andrea Dorfman

Photo: Fannie-Laurence Dubé-Dupuis

ABOUT THE FILMMAKER

Halifax filmmaker Andrea Dorfman has written and directed many award-winning documentaries, features and animated films, including the NFB-produced **Flawed** (2010), **Big Mouth** (2012) and feature doc **The Girls of Meru** (2018). Dorfman's video collaborations with poet-musician Tanya Davis, *How to Be Alone* (2010) and *How to Be at Home* (2020), became YouTube sensations.

À PROPOS DE LA RÉALISATRICE

Andrea Dorfman, cinéaste d'Halifax, a signé le scénario et la réalisation de nombreux documentaires, longs métrages et films d'animation primés, notamment **Imparfaite** (2010), **Bouche décousue** (2012) et **Les jeunes filles de Meru** (2018), produits par l'ONF. Ses courts métrages *How to Be Alone* (2010) et *À la maison* (2020), réalisés en collaboration avec la poète Tanya Davis, ont fait sensation sur YouTube.

ABOUT THE FILM

Hairy Legs, an animated short film, documents a 13-year-old girl's small yet life-changing act of rebellion. Deciding not to shave her legs opened Halifax filmmaker Andrea Dorfman's eyes to the roles and rules women are supposed to live up to. Challenging these expectations and celebrating her hairy legs, Dorfman becomes her true, free self.

À PROPOS DU FILM

Le court métrage d'animation **Poil aux jambes** relate le geste de rébellion modeste, mais déterminant d'une adolescente de 13 ans. Lorsqu'elle choisit de ne pas se raser les jambes, la jeune Andrea Dorfman découvre que les femmes doivent se plier à certaines règles. Défiant ces normes sociales, elle conserve sa pilosité et amorce ainsi la construction de son individualité et de sa liberté d'esprit.

KEY CREDITS | ÉQUIPE PRINCIPALE

Written, Directed and Animated by | Scénario, animation et réalisation **Andrea Dorfman**

Narration by | Narration **Andrea Dorfman**

Sound Design | Conception sonore **Sacha Ratcliffe**

Original Music | Musique originale **Daniel Ledwell**

Producers | Production **Liz Cowie, Rohan Fernando**

Executive Producers | Production exécutive **Nathalie Cloutier, Rohan Fernando, Annette Clarke**

A **National Film Board of Canada** production |

Une production de l'**Office national du film du Canada**

TECHNIQUE

2D drawn, painted animation, stop-motion |

Animation 2D, image par image

© 2024 – 16 min 56 s

PRESS KIT | DOSSIER DE PRESSE

mediaspace.nfb.ca/hairy-legs

espacemedia.onf.ca/poil-aux-jambes

CONTACTS

FESTIVALS

Élise Labbé
festivals@nfb.ca

PRESS | PRESSE

Nadine Viau
n.viau@nfb.ca
514-458-9745

SALES | VENTES

Nathalie Bourdon
distribution@nfb.ca



POIL aux JAMBES

HAIRY LEGS